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Από το υπ’ αριθ. 20/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 482/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Θέση του ΔΣ σχετικά με την υπ΄αριθ.  550/2000 
απόφαση της  Δ.Ε για  έγκριση χορήγησης  
προέγκρισης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας 
κατ/ματος "Κέντρο Διασκέδασης" στον Χρήστο 
Μπίκα. 

 
       Σήμερα 30 Οκτωβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 26-10-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Ταχματζίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Μ. Γαβρίδης  
3. Κ. Πουλασουχίδης Ν. Χαμαλής  
4. K. Aσλάνογλου Λ. Τσαβδαρίδης  
5. Α. Δελαβερίδης Π. Αγαθαγγελίδης  
6. Δ.  Πέτκος    
7. Κ. Κόλβατζης   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης   Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές   -------- 

10. Κ.  Βαφείδης    
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 482/2000 

απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ε. Σοφιανίδης, Ε. 
Κουκουρδής. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 483/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Κόλβατζης, Σ. Παναγιωτίδης, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 484/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Β. Γιαννουλάκης.  

14. Π. Πιτούλιας 
15. Α. Κεσίδης 
16. M. Σουμελίδης 
17. Α. Ταραλάς 
18. Χ.  Σκουμπόπουλος 
19. Χ. Γεωργιάδης 
20. Β. Γιαννουλάκης 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 490/2000 απόφασης 

προσήλθε ο κ. Ι. Κουρουζίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. 
Γκαβαϊσές, Ε. Λευκοπούλου.  
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 520/2000 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
 

21. Σ.  Παναγιωτίδης 
22. Θ.  Σιδηρόπουλος 
23. Ε. Σοφιανίδης 
24. Ε. Λευκοπούλου 
25. Ι. Ακριβόπουλος 
26. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
27. Ε. Κουκουρδής 
28. Γ. Μανακούλης 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 11ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε  υπόψη του συμβουλίου την υπ΄αριθ. 550/2000  απόφαση της Δ.Ε του Δήμου 
που έχει ως εξής:  

Α) Κατά πλειοψηφία : Εγκρίνει τη χορήγηση προέγκρισης άδειας ίδρυσης και 
λειτουργίας καταστήματος " Κέντρου Διασκεδάσεως " στον Χρήστο Μπίκα  στην οδό 
Ιεραρχών αρ. 7 στη Βέροια. 

Οι κ.κ. Πρόεδρος και Χ. Γεωργιάδης διατύπωσαν την άποψη να πάει 
γενικότερα το θέμα για συζήτηση στο Δ.Σ. και μετά να συζητηθεί η αίτηση του 
Χρήστου Μπίκα στη Δ.Ε. για χορήγηση προέγκρισης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας 
του κατ/τος του. 

Β) Ομόφωνα : Συναινεί στο να επανέλθει άμεσα το θέμα γενικότερα της 
χρήσεως κατ/μάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος σε περιοχές της Βέροιας 
προκειμένου αυτό να ξεκαθαριστεί όπως και με προηγούμενη απόφασή της 
εισηγήθηκε σχετικά. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος :Είναι θέση του Δ.Σ και όχι έγκριση. Έχει γραφεί λάθος ο τίτλος 

του θέματος  στην πρόσκληση. Ορίστε, ποιός θα το εισηγηθεί; 
Τζατζάκης Γ. δημοτικός υπάλληλος :Με αίτηση που κατατέθηκε στην 

υπηρεσία του Δήμου, ζητήθηκε προέγκριση για άδεια  καταστήματος κέντρου 
διασκέδασης. Έγινε υποβολή των δικαιολογητικών κι επειδή δεν υπάρχει 
απαγόρευση για την χορήγηση άδειας σε καταστήματα  κέντρου διασκέδασης στην 
περιοχή της Κυριώτισσας, το θέμα ήρθε στην ΔΕ. 

Δήμαρχος :Τι προβλέπει η χρήση του χώρου πολεοδομικά; 
Τζατζάκης :Ο χώρος προορίζεται για κατάστημα συνάθροισης κοινού. 
Δήμαρχος :Η θέση μου στη Δ.Ε ήταν να μην ληφθεί απόφαση. Ο κ. 

Γεωργιάδης Χρ. στο τέλος συμφώνησε με τη θέση μου και έτσι εγκρίθηκε το θέμα 
στη ΔΕ. 

Λελεκάκης :Το θέμα ήρθε στη Δ.Ε και  ψήφισα και για την προέγκριση άδειας 
του συγκεκριμένου καταστήματος, εφόσον είναι όλα νόμιμα. 

Πουλασουχίδης :Για το ίδιο κατάστημα, στην αρχική άδεια που είχε εκδοθεί, 
είχε γίνει αίτηση ακύρωσης στο ΣτΕ. Εχει εκδοθεί απόφαση επ' αυτής; Υπήρξε  
διφωνία στην έκδοση της άδειας; 

Τζατζάκης :Δεν έχει έρθει στην υπηρεσία απόφαση οριστική για ανάκληση 
της άδειας. 

Δήμαρχος :Είναι προφανής η δέσμευσή μου ότι θα έρχονται στο Δ.Σ, για 
λόγους ευαισθησίας, τα θέματα στα οποία έχουν διαφορετική άποψη 2 μέλη της Δ.Ε. 

Πρόεδρος :Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος :Κε πρόεδρε, 2 παρατηρήσεις πριν κάνω την τοποθέτησή 

μου. Α)Η ιεράρχηση των θεμάτων στην ημερήσια διάταξη ανήκει αποκλειστικά σε 
εσάς. Διαβλέπω ότι η ιεράρχηση των θεμάτων έγινε από σκοπιμότητα. Θα έπρεπε 
ενιαία να συζητήσουμε τα θέματα της χορήγησης άδειας, του κανονισμού και των 
ανακλήσεων αδειών. Β)Είπατε κ. Δήμαρχε ότι θα φέρνετε αυτά τα θέματα στο Δ.Σ. 
Εν τούτοις προσπαθήσατε με την αναγραφή του θέματος για έγκριση ή μη χορήγηση 
άδειας να παραπλανήσετε για ακόμη μία φορά το Δ.Σ. Ευτυχώς την τελευταία στιγμή 
το διορθώσατε. Αφού θέλατε θέση στο ΔΣ, έπρεπε να βάλετε τα θέματα μ' αυτήν την 
ιεράρχηση. 

Το Δ.Σ, κακώς, στην αρχή της  θητείας μεταβίβασε την αρμοδιότητα 
χορήγησης αδειών στη Δ.Ε. Τους λόγους μεταβίβασης, τους  είπατε τότε. Εφόσον 
αρμόδιο όργανο είναι η Δ.Ε να χορηγεί τις άδειες αυτή να τις χορηγεί. 



Η θέση μου για το κατάστημα αυτό είναι ότι πρέπει να  δοθεί η άδεια ως 
κέντρο διασκέδασης γιατί έτσι λειτουργούσε από την αρχή. 

Γεωργιάδης Χρ.:Χαίρομαι που έρχεται το θέμα της Κυριώτισσας στο Δ.Σ. Ο 
κ. Μπίκας  είναι ο μόνος που ζητάει ξεκάθαρα άδεια για κέντρο διασκέδασης. Εάν τη 
δικαιούται, με βάση τον κανονισμό, να την πάρει. Το Κ.Α.Σ. απέρριψε αιτήσεις για 
καταστήματα αναψυκτηρίου-ζαχαροπλαστείου. 

Πουλασουχίδης :Το ότι έχει τις τυπικές προϋποθέσεις το κατάστημα  για να 
πάρει  την άδεια, είναι δεδομένο, διαφορετικά δε θα ερχόταν θέμα ούτε στη ΔΕ, ούτε 
στο Δ.Σ. Εάν κανείς κάτοικος δεν διαμαρτύρεται για την άδεια αυτή, δεν υπάρχει 
λόγος συζήτησης. Δεν κάνουμε καλές δημόσιες σχέσεις. 

Τάκης :Το κατάστημα αυτό αλλάζει μόνο αφεντικό. Να δοθεί η άδεια εφόσον 
πληρούνται οι προϋποθέσεις. 

Ουρσουζίδης :Ότι δικαιούται ο πολίτης πρέπει να το απολαμβάνει. 
Σκουμπόπουλος :Δεν ήμασταν στο προηγούμενο Δ.Σ και επιστρέφουμε τις 

καλές δημόσιες σχέσεις. 
Γεωργιάδης Χρ.:Να με ενημερώσει ο Δήμαρχος, εάν γνωρίζει την άποψη της 

αρχαιολογίας γι΄αυτό το θέμα. 
Πουλασουχίδης :Μιλούσα για τους περίοικους, που είχαν  ξεσηκωθεί στην 

προηγούμενη δημοτική αρχή, εναντίον  αυτών που ήθελαν να ανοίξουν κέντρα 
διασκέδασης εκεί. Δεν είπα τίποτα για τον κ. Σκουμπόπουλο. 

Δήμαρχος :Δεν γνωρίζω κ. Γεωργιάδη αυτό που μου λέτε. Εάν ξέρετε κάτι να 
το καταθέσετε. 

Ουρσουζίδης :Μελέτησα το θέμα και είπα την άποψή μου . Εάν υπάρχει κάτι 
να το ακούσω. 

Γεωργιάδης Χρ.:Το ΚΑΣ απέρριψε αιτήσεις για ζαχαροπλαστεία. 
Δήμαρχος :Αφορά αλλαγή χρήσης. Παρίσταται σήμερα εδώ, η Κίνηση 

Πολιτών για την Κυριώτισσα; 
Πρόεδρος :Ναι. 
Δήμαρχος :Μπορεί να υπάρχει νομιμότητα, σ΄ότι αφορά την έκδοση αυτής 

της άδειας, αλλά εναντίον αυτής της νομιμότητας αγωνίζεται η Κίνηση των 
Πολιτών.Εάν δεν επιβαρύνεται η περιοχή και δεν χρειάζεται να διαμαρτυρηθεί, το 
σημειώνω. 

Πρόεδρος :Η θέση του ΔΣ είναι ότι δεν υπάρχει πρόβλημα νομιμότητας για 
προέγκριση της συγκεκριμένης άδειας. 

Συμφωνεί το σώμα; 
Σύμβουλοι :Ναι. 
Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την με αριθ. 550/2000 απόφαση της Δ.Ε Δήμου Βέροιας. 
2.-Την πρόταση του Δημάρχου. 
3.-Τις απόψεις των δημ. συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη συζήτηση 

του παρόντος θέματος. 
4.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
Εκφράζει τη θέση του ότι δεν υπάρχει πρόβλημα νομιμότητας για τη 

χορήγηση προέγκρισης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας κατ/ματος "Κέντρο 
Διασκέδασης" στον Χρήστο Μπίκα, όπως σχετικά ενέκρινε με την υπ' αριθ. 550/2000 
απόφασή της η ΔΕ του Δήμου. 

 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    482/ 2000 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Α. Δελαβερίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Δ.  Πέτκος Θ. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε.  Σοφιανίδης 
 Ε. Λελεκάκης Ε. Λευκοπούλου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Βαφείδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Γ. Ουρσουζίδης Ε. Κουκουρδής 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης Γ.  Μανακούλης 
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  24-11-2000 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


